
Beantwoording technische vragen over de ingekomen stukken & externe betrekkingen
Raadscommissievergadering van 3 oktober 2018

Onderwerp Vraagsteller Vraag Antwoord

Ingekomen stuk 2.  
Oproep houden 
zondagsrust

M. vd Hoef
GBW

In de antwoordbrief wordt een inhoudelijk antwoord 
gegeven op niet-gestelde vragen. Er staat namelijk in 
het gehele document geen enkele vraag (lees vraag-
teken). Wel staan er echter nogal wat normatieve 
statements in deze brief, zoals: ‘De zondag wordt 
ontheiligd door sport en amusement’  en:  ‘wij dringen 
er dan ook op aan……. geen medewerking te verlenen 
aan verdere uitholling van Gods heilig gebod’. 
Woudenberg kent een pluriforme samenstelling van 
inwoners die op zondag graag kerkbezoek plegen, 
maar ook inwoners die gaan sporten of genieten van 
amusement en/of activiteiten (7 dagen in de week, 
zoals opgenomen in het coalitieakkoord). Over de 
reactie van het college aan deze vereniging hebben wij 
de volgende twee vragen:

Waarom is de reactie geformuleerd zoals in de 
antwoordbrief terwijl hier niet om gevraagd is? (Er 
staat geen enkele vraag gesteld aan het college en de 
leden van de raad).

Waarom is niet inhoudelijk gereageerd met de 
opmerking dat deze normatieve stellingnames geheel 
voor rekening zijn van de briefschrijver. Nu lijkt het 
alsof het college instemt met deze stellingnames. Kunt 
u ons aangeven of dat inderdaad zo is?

Het college stemt niet in met de stellingname in de 
brief, deze is voor rekening van de steller van de brief. 
Het college heeft de schrijver in haar antwoord feitelijk 
geïnformeerd over hoe er in Woudenberg met de 
zondag wordt omgegaan.

Ingekomen stuk 3
Evaluatie re-
integratiebeleid 2017

J. vdn Dool
SGP

De adviesraad begint met de alinea "algemeen". Kunt 
u de commissie een reactie geven op het eerste wat 
gesteld wordt onder dit kopje tot aan de regel die 
begint met "Ook" . ? In de reactie van het college 
wordt hier niet op ingegaan. In de reactie op de 
evaluatie van 2016 door de adviesraad wordt dit 
eerder benoemd en bevraagd.

De adviesraad geeft in haar advies aan graag sturings-
informatie te willen zodat duidelijk is welke activiteiten 
succesvol zijn en welke verbetering behoeven. Zowel 
in 2016 als in 2017 hebben wij in de evaluatie (in 
hoofdstuk 4) per onderdeel een overzicht opgenomen 
met daarin wat we wilden bereiken, en wat daarvan 
het resultaat was. Naar aanleiding van het advies over 
2016 hebben wij in 2017 nog concreter per onderdeel 
het doel en de uitkomst beschreven. Hoewel dit niet de 
formele PDCA-methode is, krijg je ook met deze wijze 
van evalueren concrete sturingsinformatie.

Ingekomen stuk 4. 
Concept Woonvisie 2019+

M. vd Hoef
GBW

De Prognose van de provincie is om per jaar 105 
woningen te bouwen in Woudenberg. Op basis van het 

De concept Woonvisie is ter kennisname voorgelegd 
via de ingekomen stukken, zodat de raad kennis kan 
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WBO 2018 komen we tussen de 80 en de 100 
woningen uit. Welke aantallen gaan we nu aanhouden?

Er wordt gesproken over budget om scheefwoners te 
verleiden te verhuizen. Is dit budget voor rekening van 
de gemeente of de woningbouwvereniging?

Deze mogelijke voorzieningen (lees budget voor het 
verleiden van scheefwoners) zijn deze ook van 
toepassing wanneer iemand van (sociale) huur 
overstapt naar een koopwoning?

Het aantal actief woningzoekenden in Woudenberg is 
toegenomen. Is duidelijk of woningzoekenden die 
reageren op een woning in Woudenberg ook uit 
Woudenberg komen. Zo ja, hoe groot is het aandeel 
niet Woudenbergers/zonder binding aan Woudenberg?

Hoeveel woningen van de 75 woningen is toegewezen 
aan inwoners uit Woudenberg.

Er zijn 75 woningen verhuurd in 2017. Wat was de 
actieve zoekperiode, of hoeveel tijd zit tussen de 
eerste inschrijving op een woning en het vinden van de 
woning, en hoe vaak heeft men gereageerd op een 
woning voordat men een woning heeft gevonden?

Is vraag 6 nog uit te splitsen naar doelgroepen? Zijn er 
doelgroepen die in Woudenberg snel aan een woning 
komen, en zijn er doelgroepen die lang en vaak 
moeten reageren? Wij denken aan bijvoorbeeld de 
doelgroepen ouderen, starters, gezinnen.

nemen van het concept dat is vrijgegeven voor 
inspraak. Inhoudelijke bespreking en beantwoording 
van vragen volgt bij behandeling van de definitieve 
Woonvisie 2019+ in de raadscommissie van december 
2018.


